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1. oktober 2024



Samfunnsbetydning og –verdier av nasjonaljubileet:
• Storslåtte opplevelser
• Meningsfylte møter
• Varige verdier

Hensikten med hovedprosjektet Tore Hunds rike er å løfte frem regionens 
historie gjennom deltakelse i «Nasjonaljubileet 2030 – Norge i 1000 år» og delta 
i den store samtalen om hva Norge har vært, er og skal være i fremtiden

1: OPPRIGG (2021-2022) Klargjøre Bjarkøy, Harstad og regionen på 
vertskapsrollen for markerings-året 2023 gjennom forankring, formidling, 
forskning og programskaping (feiring)

2: ISCENESETTELSE OG FEIRING (2023)
Organisere og gjennomføre jubileumsplanene gjennom markeringsåret 2023 
med overordnet tema Ressurser og rikdom

3: NEDRIGG til flytende kunnskapsplattform (2024-2030): Aktivt dra nytte av 
erfaringene (rikdommen) fra 2023 og samle dette til en dynamisk og aktiv 
kunnskaps- og kommunikasjonsplattform som holdes «flytende» til 2030





UNDERVISNINGSOPPLEGG fra 2023/24

6. trinn: Besøk og undervisningsopplegg på Trondenes Historiske 
Senter/Sør-Troms Museum i samarbeid med Den Kulturelle Skolesekken

7. trinn: Pilotprosjekt: Den Kulturelle Skolesekken – Pilegrimsvandring på 
Bjarkøy, opplegg utarbeidet av Harstad kommune/kulturenheten og Sør-
Troms museum 

8. trinn: Tore Hunds čehporis – undervisningsopplegg utarbeidet av 
Várdobáiki muséum 

9. trinn: Entreprenørskapsuke med fokus på nasjonaljubileet – utarbeidet 
av Ungt Entreprenørskap

10. trinn: Serien «På hjul i Sigrids fotspor» om Tore Hunds søster - 
undervisningsopplegg utarbeidet av Harstad Tidende/HT media

17. oktober: Fremtidsdag for 10. trinn

Okt og nov: Ungdommens Hærpil: Heggen videregående skole 
+ 10. trinn (elevrådsrepresentanter) Kulturenheten og Nansen Fredssenter



Tore Hunds čehporis/reinskinnskrage   Várdobáiki museum
  



Pilegrim i Tore Hunds rike – 7. trinn i Harstad kommune





Fremtidsdagen for 10.trinn: 400 elever fra Harstad, Kvæfjord, Ibestad, Gratangen, Tjeldsund og Evenes

Mål, resultat og effekt



• Harstad kommune og Hålogalandsrådet
• Rektorer og rådgivere, ungdomsrådet
• Ungt Entreprenørskap
• Harstadregionens næringsforening
• Opplæringskontorene KomOpp og YVIA
• UiT Campus Harstad
• Harstad kulturhus

Målet med Fremtidsdagen: 
Å vise de unge utdannings- og jobbmuligheter i Harstadregionen, bygge stolthet og nettverk



Sted     Aktører

1 Arena Nord-Norge, Thon Hotel  Videregående skoler: Heggen, Stangnes Rå og Bardufoss
      Forsvarets personell- og vernepliktsenter

2 Bakgården v/kinoen   Nordic Last og Buss, Imtas, Caverion, Harstadmester1, 
      Stangnes Rå vgs Bygg og anlegg, Harstad Maskin, Brødrene Killi, 

     Industri og Maling

3 UiT inngang Havnegata   UiT sykepleie- og vernepleiestudiet, Harstad kommune Helse og 
     omsorg, KomOpp

4 Lekeplass Ottar Håløygsplass v/Thon  Harstad kommunes barnehager og private barnehager

5 Parkeringsplass v/Narvesen   133 Luftving Evenes, Harstad brann og redning,  
      Harstad politistasjon



6 Castello v/68 gr nord   Nordlaks og Gratanglaks

7 Galleri Nord-Norge v/Grottebadet  Festspillene i Nord-Norge og Hærens musikkorps

8 Møterom Thon inng resepsjonen  Equinor, Fagskolen i Nord, Harstad kommune Drift  
      og utbygging, Hinnstein, Serit, UiT Narvik Ingeniørstudiet

9 SNN inngang Strandgt    Sparebank1 Nord-Norge og Skatteetaten



DAGENS KJØREREGLER 

• Gå ganske fort i mellom hver stasjon
• Vent på tur 
• Vær engasjert og nysgjerrig ☺

• Gruppe 1-5 går til lunsj kl 1050 
• Gruppe 6-9 går til lunsj 1150

• Felles oppsummering og avslutning her kl 1400-1430
• Tre klasser/grupper vinner flotte premier 
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Tirsdag 17. oktober 2023  400 tiendeklassinger Thon Hotel og Harstad sentrum
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• Hva var det beste med Fremtidsdagen? 
Godt planlagt kjøreplan 
Positive og engasjerte elever! 
I og med at vi var på universitetet samarbeidet jeg en del med ansatte og studenter der – det 
var også veldig givende for meg. Møtte og snakket med kunnskapsrike og inspirerende folk – 
og tar med meg flere gode ideer inn i jobben med rekruttering til yrkesfag. 

 

Fint at det skjedde noe rundt omkring i byen ift. Fremtidsdagen. Også flott for våre elever 

som får være med på promoteringen. Jeg synes det var veldig flott at alle var samlet først og 

at de var samlet tilslutt 

• Bør dette bli et årlig tiltak? Vil dere da delta igjen? Hvorfor/hvorfor ikke? JA, JA,JA 
-  dette bør absolutt bli et årlig tiltak.  
En 10.kl. sa: Opplegget er veldig bra, profesjonelt og jeg følte at vi blir tatt på alvor. 
Det sier vel alt.  
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